



Final of the UET Elite Circuit 2024
Friday, October 11th
Hippodrome Paris-Vincennes, France

GO AND BOY and Romain DERIEUX win a well-deserved title

The final of the 2024 edition of the UET Elite Circuit lived up to all its promises on Friday, October 11, at the Paris-Vincennes racecourse. Under the spotlight, the star-studded track rewarded the courage and self-sacrifice of French Trotter **GO ON BOY**. A well-deserved triumph for Romain DERIEUX's pupil and partner, who helped make the circuit famous this year.

GO ON BOY is the concurrent to have contested the greatest number of stages, with seven participations, excluding the final. Runner-up to **VIVID WISE AS** in the inaugural round in Milan in October 2023, he was again in the running on September 21 for the final event in Mons. And he won. This enabled him to consolidate first place in the overall standings. An appreciable advantage, since his entourage was able to choose his starting place for the final, in this case number 2. Irresistible in this early autumn, the son of **PASSWORD** dominated the final phase of this prestigious 2,100-metre race, dominating some very high-level contenders. Taking the last bend in third, outside a certain **IDAO DE TILLARD**, is a sure sign. It takes a real champion to do it, and **GO ON BOY** certainly is.

Three of the top five overall finishers in the UET Elite Circuit 2024 were present in Vincennes. In addition to **GO ON BOY**, double champion of the Final and the Circuit, France's **IDAO DE TILLARD** and Sweden's **BORUPS VICTORY** had entered the race and both finished in the winning combination of the quinté, finishing fourth and fifth respectively behind the two horses trained by Jean-Michel BAZIRE, **GANAY DE BANVILLE** and **HOOKE BERRY**.

After his victory, Romain DERIEUX was already thinking about the next edition of the UET Elite Circuit, and was planning to declare **GO ON BOY** a starter in the first event of the 2025 Edition on October 27 in Milan at the Grand Prix des Nations.

GO ON BOY (68 points), **HORSY DREAM** (55 points) and **IDAO DE TILLARD** (51 points) are the top three ranked horses at the end of the UET Elite Circuit 2024.

The new edition of the UET Elite Circuit 2025 gets underway:
Sunday, October 27 in Milan with the Grand Prix des Nations

Link to the general ranking of this edition, to download the rules and regulations, and the arrangements for the final, which will take place in Sweden at the **Solvalla** racecourse on **Saturday October 11, alongside the UET Grand Prix: www.uet-trot.eu/uet-elite-circuit/**

Contact: UET secretariat - 15 Bd de Douaumont - 75017 Paris - tel. 33(0)149771403 - uet@letrot.com



Finale de l'UET Elite Circuit 2024
Vendredi 11 octobre
Hippodrome Paris-Vincennes, France

Un sacre mérité pour GO AND BOY et Romain DERIEUX

La finale de l'édition 2024 de l'UET Elite Circuit a tenu toutes ses promesses, le vendredi 11 octobre, sur l'hippodrome de Paris-Vincennes. Sous la lumière des projecteurs, la piste aux étoiles a récompensé le courage et l'abnégation du Trotteur Français **GO ON BOY**. Triomphe mérité et méritoire pour l'élève et partenaire de Romain DERIEUX qui a participé à la renommée du circuit cette année.

GO ON BOY a en effet été le concurrent ayant disputé le plus grand nombre d'étapes avec sept participations, hormis la finale. Dauphin de **VIVID WISE AS** dans la manche inaugurale, à Milan, en octobre 2023, il était encore de la partie le 21 septembre dernier à Mons lors de l'ultime épreuve. Avec une victoire à la clé. Ce qui lui avait permis de consolider sa première place au classement général. Un avantage appréciable car son entourage a ainsi pu choisir sa place de départ pour la finale, en l'occurrence le numéro 2. Irrésistible en ce début d'automne, le fils de **PASSWORD** a survolé la phase finale de cette course de prestige longue de 2100 mètres pour dominer des concurrents de très haut niveau. Prendre le dernier virage en troisième épaisseur, à l'extérieur d'un certain **IDAO DE TILLARD**, est un signe qui ne trompe pas. Il faut véritablement être un champion pour le faire et **GO ON BOY** l'est, assurément.

Trois des cinq premiers du classement général de cet UET Elite Circuit 2024 étaient présents à Vincennes. Outre **GO ON BOY** double champion de la Finale et du Circuit, le français **IDAO DE TILLARD** et le suédois **BORUPS VICTORY** avaient fait acte de candidature et tous deux ont terminé dans la combinaison gagnante du quinté en concluant respectivement quatrième et cinquième derrière les deux chevaux entraînés par Jean-Michel BAZIRE **GANAY DE BANVILLE** et **HOKKER BERRY**.

A l'issue de sa victoire, Romain DERIEUX songeait déjà à la prochaine édition de cet UET Elite Circuit en envisageant de déclarer **GO ON BOY** partant dans la première épreuve de l'Édition 2025 le 27 octobre à Milan à l'occasion du Grand Prix des Nations.

GO ON BOY (68 points), **HORSY DREAM** (55 points) et **IDAO DE TILLARD** (51 points) sont les trois premiers chevaux classés à la fin de l'UET Elite Circuit 2024.

Début de la nouvelle édition de l'UET Elite Circuit 2025 :
Dimanche 27 octobre à Milan avec le Grand Prix des Nations

Lien pour suivre le classement général de cette édition, pour télécharger le règlement avec son barème, les dispositions de la finale qui aura lieu en Suède sur l'hippodrome de **Solvalla le samedi 11 octobre en parallèle du Grand Prix de l'UET** : www.uet-trot.eu/uet-elite-circuit/

Contact : UET secrétariat - 15 Bd de Douaumont - 75017 Paris - tél. 33(0)149771403 - uet@letrot.com

UNION EUROPEENNE DU TROT

15 Bd de Douaumont - 75017 Paris
uet@letrot.com - www.uet-trot.eu